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SLOVO STAROSTY

foto: Ota Draèka

V pondìlí 7. prosince zavítal do našeho pìt stovek lidí nejen z Benešova, ale i z 
mìsta v rámci návštìvy Ústeckého kraje okolních obcí. Kino bylo zaplnìno do 
prezident Èeské republiky Miloš Zeman. posledního místeèka. V pøedsálí kina byly 
Stalo se tak na pozvání starosty Filipa Ušáka. instalovány reproduktory, aby o dìní v hlav-
Prezidenta do Benešova nad Plouènicí do- ním sále nepøišli ani ti, kteøí se do zaplnì-
provodil hejtman Ústeckého kraje Oldøich ného kina již nevešli. Po úvodním projevu 
Bubeníèek. Návštìvu provázela celá øada prezidenta dostali obèané prostor pro své 
bezpeènostních opatøení. Na hladký prùbìh dotazy. Zajímali se o názory prezidenta na 
setkání dohlíželo více než 50 uniformova- migraèní vlnu uprchlíkù, ale také o to, zda 
ných a nìkolik desítek neuniformovaných nìkdy jako prezident nelitoval nìjakého 
policistù, nutná byla i dopravní omezení. svého rozhodnutí. Pøítomní se díky dotazu 

Pøivítání a první oficiální setkání pro- desetileté holèièky dozvìdìli i to, zda ho 
bìhlo v reprezentativních prostorách Hor- prezidentování stále baví. 
ního zámku, kde se prezident setkal nejen s Závìr setkání patøil oficialitám jako pod-
benešovskými zastupiteli a øediteli pøíspìv- pis prezidenta do pamìtní knihy mìsta, de-
kových organizací, ale také se starosty okol- korování mìstského praporu prezidentskou 
ních obcí. Ve spoleèné debatì se vìnovali stuhou a pøedání darù. Od starosty mìsta 
tématùm jako pøímá volba starostù, proble- dostal prezident košík s regionálními pro-
matice tzv. brownfieldù – zchátralých fabrik dukty a také knihu kastelána Zdeòka Heniga 
nebo potenciálu památek našeho mìsta o o historii našeho mìsta. Od obèanù pak ob-
zapsání do památek do svìtového dìdictví držel domácí med nebo slivovici. Neoficiál-
UNESCO. ním zpestøením celého setkání pak byl spo-

Po setkání na zámku následovala be- leèný zpìv vánoèní koledy prezidenta s dìt-
seda prezidenta s obèany mìsta v mìsts- mi z pìveckého sboru Klubíèko.
kém kinì. O tu byl ze strany veøejnosti ob-
rovský zájem. Nenechalo si ji ujít více než Pokraèování na str. 2...

MÌSTO NAVŠTÍVIL PREZIDENT REPUBLIKY MILOŠ ZEMAN
          V prosinci navštívil naše mìsto 
prezident republiky Miloš Zeman a jeho 
návštìva na celý den - a s pøípravou vlastnì i 
na nìkolik dní pøed tím - naprosto urèila 
agendu znaèné èásti našich pracovníkù 
mìstského úøadu, služeb mìsta i mìstské 
policie. Množství bezpeènostních a proto-
kolárních úkolù zabralo nìkolik papírù A4. 
Naši pracovníci na jednièku zvládli organizaci 
návštìvy a patøí jim i mùj dík. Abych byl kon-
krétní, tak pøedevším vedoucí odboru Hos-
podáøskosprávního paní Zdeòka Èvanèarová 
odvedla velký kus profesionální práce. Po 
skonèené návštìvì ke mnì dorazily dìkovné 
dopisy od pana hejtmana èi vedoucího pro-
tokolu Hradu za skvìlou organizaci a pøi jejich 
ètení jsem opravdu pocítil hrdost. Pan prezi-
dent nás pøi setkání se zastupiteli pobízel k 
maximálnímu využití historického dìdictví 
našeho mìsta a hovoøil dokonce o seznamu 
svìtového dìdictví UNESCO. Velmi si vážím 
tohoto pobídnutí a v tomto smyslu i naše 
pøihláška do soutìže o Historické mìsto ro-
ku, kam jsme se pøihlásili, protože si myslíme, 
že v uplynulém roce se toho u nás okolo 
památek udìlalo opravdu hodnì, nepùsobí 
pøehnanì nabubøele, ale je spíše projevem 
zdravého sebevìdomí našeho mìsta. Máme 
být na co pyšní. Vloni opravené sousoší Kal-
várie jsme pøihlásili i do soutìže o Památku 
roku. Vyhlášení krajských vítìzù probìhne 5. 
února v Chomutovì a celorepublikové finále 
se uskuteèní pod záštitou pana prezidenta 
19. dubna na Pražském hradì. 

Jsem moc rád, že jsme v prosinci schválili 
jednohlasnì rozpoèet mìsta na rok 2016. 
Rozpoèet je sestaven odpovìdnì a pøede-
vším proinvestiènì. Opìt se budeme snažit si 
maximálnì pomoci z dotaèních titulù, které 
se v novém dotaèním období Evropské unie, 
ale nejen jí, nabízí. Ve druhé etapì doop-
ravíme záchodky na Bílé škole, budeme po-
kraèovat v modernizaci veøejného osvìtlení, 
vìnovat se budeme i Dìèínské ulici, proble-
matickým pøechodùm, zeleni ve mìstì a dal-
ším vìcem. Èeká nás rok plný práce, na jehož 
konci bych velmi rád vidìl Benešov zase o 
trochu krásnìjší. 

Vážení pøátelé, pøeji Vám mnoho štìstí a 
dobré nálady v roce 2016.

Filip Ušák
starosta mìsta
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z dìní ve mìstì...

Pokraèování ze str. 1...
Návštìva prezidenta republiky v našem 

mìstì pøinesla velmi pozitivní ohlasy. Spo-
kojenost s prùbìhem akce projevil nejen 
hejtman Ústeckého kraje Oldøich Bubení-
èek, ale také šéf protokolu kanceláøe pre-
zidenta republiky. Spokojenost projevili i 
obèané. „Jsem nadšená, pan prezident mì 
jen pøesvìdèil o svých kvalitách. Fandíme 
mu i nadále,“ uvedla jedna z úèastnic be-
sedy. 

„Chtìl bych podìkovat veškerým slož-
kám našeho mìsta, které se podílely na bez-
problémové návštìvì prezidenta republiky. 
Pan prezident i pan hejtman hovoøili o tom, 
že jsme z hlediska organizace setkání byli z 
mìst, která navštívil, nejlepší. Podnìt pana 
prezidenta, který mi øíkal, že bych mìl usi-
lovat o zapsání benešovského zámku do pa-
mátek svìtového dìdictví UNESCO, je, mys-
lím, dobrý cíl. Podpora prezidenta republiky 
v tomto ohledu je velmi motivující,“ doplnil 
starosta mìsta Filip Ušák. 

Text: Alena Houšková

PROJEV PREZIDENTA REPUBLIKY MILOŠE ZEMANA

Vážený a milý pane hejtmane, vážený èemu se øíká ekonomická diplomacie. Místo 
pane starosto, ve svých dvaceti šesti letech dlouhých øeèí vám dám jeden jediný pøíklad. 
jeden z nejmladších starostù v republice, Jel jsem dvakrát do Èíny a byl jsem velmi 
dámy a pánové, dìkuji, že jste v hojném poè- rád, že se podaøilo rozvinout ekonomickou 
tu pøišli. Pan starosta øekl, že jsem pøijel be- spolupráci s nejvìtší ekonomikou svìta. V 
sedovat. Beseda znamená, že mluví obì Hospodáøských novinách jsem si pak pøe-
strany a ne jenom jedna. Samozøejmì, když èetl: „Užiteèný idiot se vrací z Èíny“. No, a co 
jste v televizi, v rozhlase nebo dáváte nìjaké se stalo poté, britská královna se ve zlatém 
rozhovory, tak nemáte bezprostøední zpìt- koèáøe projela v Londýnì s èínským 
nou vazbu a to je chyba. A právì proto jez- prezidentem. Doufám, že ani èeští novináøi 
dím za obèany pokud možno tak, aby každý, nebudou mít takovou drzost, aby øíkali brits-
kdo o to má zájem, se ke mnì mohl dostat a ké královnì, že je rovnìž užiteèný idiot.
nemusel pøitom jezdit pøíliš daleko. Nìkdy je samozøejmì dobré být trochu 

Doufám, že se mi do konce mého funkè- napøed a to se týká nejenom exportních 
ního období podaøí navštívit témìø všechna záležitostí, nejenom pøitahování zahraniè-
místa nad pìt tisíc obyvatel a nìkterá výz- ních investic, ale napøíklad, když máme po-
namná mìsta tìsnì pod pìt tisíc obyvatel. cit, že nám Norové kradou èeské dìti, tak 
Benešov nad Plouènicí nespornì je význam- mít odvahu se ozvat, i když je to nepøíjemná 
né mìsto i díky své nádherné architektuøe. diplomatická aféra. Když máme pocit, že na 
Dozvìdìl jsem se, že je to saská renesance a Donbase umírají ukrajinští Èeši v obèanské 
doufám, že se Vám podaøí prosadit se na válce, tak máme usilovat o jejich repatriaci 
seznam kulturních památek UNESCA. Dou- a takových pøíkladù bych mohl uvádìt víc 
fám, že se Vám podaøí vytìžit z tohoto kul- než dost.
turního bohatství i další rozvoj cestovního Poslední pøíklad z této doby se týká tak 
ruchu a turistiky. zvaných migraèních kvót. Víte, že zastávám 

Abych nemluvil dlouho, tak se pokusím v názor, že stát je suverénní tehdy, když si mù-
pìti minutách shrnout, a pak už bude èas na že sám svobodnì rozhodnout, koho pøijme a 
diskuzi, jaké mám základní zásady pøi výko- koho nepøijme na své území a že ztrácí tuto 
nu prezidentské funkce. Kdybych mìl øíci tu suverenitu tehdy, když za sebe nechá rozho-
hlavní zásadu, tak je velmi prostá. Hájit za dovat jiné.
všech okolností zájmy Èeské republiky. A Takže slíbil jsem, že protože témata naší 
vìøte mi, že by bylo daleko snadnìjší, diskuze budete urèovat vy, takže budu mlu-
kdybych místo toho sedìl na Hradì nebo v vit jenom pìt minut a myslím, že mám asi 
lánském zámku, obèas podepsal nìjaké to tak tøicet vteøin do konce a v tìch tøiceti vte-
lejstro, pøijal nìjakého nového velvyslance, øinách vám chci øíci jenom jedno varování. 
chválil vládu, a� je jakákoli a zásadnì bych Nikdo, a� je to politik nebo kdokoli jiný, by se 
nic nedìlal. Byl by to život pohodlný, ale nemìl hrbit, protože kdo se pøíliš hrbí, ten se 
vzniká otázka, k èemu potøebujeme takové- nakonec zaène plazit.
ho prezidenta. Dìkuji Vám za pozornost. 

Prezident by mìl pøedevším bojovat za Miloš Zeman 
to, aby v této zemi existoval ekonomický prezident republiky 
rùst, klesala nezamìstnanost, vytváøely se Benešov nad Plouènicí 
nové pracovní pøíležitosti. K tomu slouží to, 7. prosince 2015

MÌSTO NAVŠTÍVIL PREZIDENT 
REPUBLIKY MILOŠ ZEMAN

krátce z mìsta

Na pokladnì Mìstského úøadu Benešov 
nad Plouènicí je možno zakoupit kalendáø 
fotografií našeho mìsta od Bohumila 
Eichlera. Cena kalendáøe je 200 Kè.

Zastupitelé mìsta schválili na svém 
posledním prosincovém jednání rozpoèet 
na rok 2016. Byl schválen jako vyrovnaný a 
poèítá s 55 miliony v pøíjmové i výdajové 
èásti. 

Radnice vyhlásila soutìž na zpracování 
územního plánu. Otevírání obálek probìh-
ne 4. ledna. O výsledku soutìže vás budeme 
informovat v dalším vydání Benešovských 
novin. Na zpracování tohoto dùležitého 
dokumentu bude mìsto usilovat o získání 
dotace na ministerstvu pro místní rozvoj.

Ceny za svoz komunálního odpadu se 
pro rok 2016 nemìní. Zùstávají ve stejné 
výši jako v roce 2015. Svoz bude zajiš�ovat 
taktéž stejná firma jako v roce pøedchozím.

Pokraèování na str. 3...
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z dìní ve mìstì...

krátce z mìsta

Sochy svìtlonošù v restaurátorské dílnì.

Práce v ulicích Opletalova, Tkalcovská a 
Kamenná stojí. Prosíme o obèany o trpì-
livost. Èinnost zapoène s nejvìtší pravdì-
podobností opìt až na jaøe, jen co to dovolí 
poèasí.

Ve ètvrtek 14. ledna probìhne povod-
òová prohlídka Ovesenského potoka. Hlav-
ním úkolem bude kontrola stavu potoka a 
zjištìní závad, které by pøi povodních mohly 
zpùsobit škody. Zástupci Povodí Ohøe, dì-
èínského magistrátu a benešovské radnice 
se sejdou v daný den v 9 hodin v malé za-
sedací místnosti Mìstského úøadu Benešov 
nad Plouènicí. Zúèastnit se mùže i veøejnost. 
Pokud máte i vy k tomuto tématu podnìty a 
pøipomínky, nenechte si toto setkání ujít. 

Na konci listopadu 2015 byla v pražské 
Valdštejnské jízdárnì zahájena výstava s 
názvem Bez hranic – Umìní v Krušnohoøí 
mezi gotikou a renesancí. Mìsto Benešov 
na tuto výstavu zapùjèilo sošku Madony z 
Kerhartic. Pochází z druhé poloviny 60. let 
14. století a je vyrobena z lipového døeva. 
Výstavu je možné shlédnout do 13. bøezna 
2016.

podìkování

Dìkuji mìstskému úøadu a sboru dob-
rovolných hasièù v Benešovì nad Plouènicí 
za blahopøání a krásný dárek k mým naro-
zeninám. Zároveò pøeji všem do nového ro-
ku vše nejlepší.                Koloman Martinka

vzpomínka

Dne 18. 1. 2016 to budou 
již dva roky, co nás opustil 
manžel, tatínek a dìdeèek 
pan Oldøich Musil. Stále 
vzpomíná manželka a dìti 
s rodinami.

Jmenuje se Albína a stála 2,5 milionu radost z úspìšné realizace celé akce a 
korun. Øeè je o novém vozidlu, které mají od zrealizování jedné z nejvyšších dotaèních 
prosince k dispozici Služby mìsta Benešov akcí v posledních letech. Tøídìní odpadu je 
nad Plouènicí. Jde o stroj, který mìsto za- jednou z našich priorit, kdy chceme po-
koupilo díky dotaci Státního fondu život- stupnì navyšovat poèet tøídících míst ve 
ního prostøedí a který poslouží k separaci a mìstì vèetnì podzemních kontejnerù, mo-
svozu biologicky rozložitelného odpadu. O dernizovat sbìrný dvùr a poøídit novou 
projektu, díky kterému budou moci obèané techniku pro služby mìsta. I k tìmto dalším 
Benešova n. Pl. zaèít tøídit i biologicky rozlo- akcím chceme pochopitelnì využívat dotací 
žitelný odpad, jsme vás informovali již v z operaèního programu Životní prostøedí”, 
pøedchozích vydáních Benešovských novin. øíká starosta mìsta Filip Ušák
Doplníme jen informaci o tom, že dotace Text: Alena Houšková
ministerstva èinila 2,25 milionu korun, zbylá 
èást byla financována z rozpoètu mìsta - 
celkem dotace èinila 3,3 milionu korun. 
Spoleènì s autem získalo mìsto i biokom-
postéry a biopopelnice, které bìhem za-
èátku roku rozdìlí mezi obèany, kteøí o nì 
projevili zájem. Ke slavnostnímu pøedání 
stroje došlo na posledním zasedání zastupi-
telstva mìsta dne 16. prosince 2015. “Mám 

ALBÍNA POMÙŽE S BIOLOGICKY ROZLOŽITELNÝM ODPADEM

INFORMACE Z BENEŠOVSKÉ KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTØEDÍ
Vážení spoluobèané, komise životního Ota Draèka - pøedseda KŽP

prostøedí (KŽP) si na svém pracovním jed-
nání urèila priority, kterými se bude v rámci 
svého trvání zabývat. To ale neznamená, že 
se nebude zabývat nièím jiným. V rámci 
ochrany životního prostøedí a pøírody bude 
øešit všechno, co se této záležitosti týká. 

Pro lepší komunikaci s vámi byl zøízen e-
mail kzp.bnpl@email.cz, který vám umožní 
komisi pokládat otázky, podávat námìty, 
upozoròovat na poškozování životního 
prostøedí a pøírody na celém katastru mìsta 
a podobnì. Budete tak mít možnost vèas 
upozornit napøíklad na èerné skládky a na 
další problémy a to vèetnì zaslání dùkazù 
formou fotografií, audio èi video záznamu. 
Pokud by vám kapacita naší schránky 
nestaèila, lze na výše uvedený e-mail poslat 
uvedené napøíklad pøes web Úschovna.cz. 

ilustraèní fotoilustraèní foto



STRANA 4www.benesovnpl.cz

leden 2016 DÌTI A MLÁDÌŽ...

ADVENTNÍ ÈAS NA BENEŠOVSKÉ ZÁKLADNÍ ŠKOLE

krátce ze školy

Advent na škole doprovází lidové tra- také pøedkola vánoèního turnaje ve florbalu si mohli vyzkoušet témìø všechny obory, 
dice a zvyky.  V pátek 4. prosince 2015 se na chlapcù, vybíjené a pøehazované pro dìv- které se na této škole vyuèují. Naši žáci se 
chodbách Bílé školy i v mateøské škole oz- èata. Celý turnaj vyvrcholil finálovými zápa- zapojili také do 7. roèníku soutìže Finanèní 
valo øinèení øetìzù, zvonky a jiné pekelné sy tìsnì pøed vánoèními svátky. Nejprve se gramotnosti a 1. roèníku celostátní soutìž 
zvuky. To za dìtmi pøišel Mikuláš s andìly a ve vybíjené utkaly páté tøídy, vítìzem se „Tuta Via Vitae" s podtitulem Bezpeèná 
potom èerti.  Mikulášskou návštìvu si pro stala 5. B (tø. uè. Bc. L. Øadová). Ve vybíjené cesta životem pro obèana EU. V obou sou-
své mladší spolužáky pøipravili žáci obou dívek 6. a 7. tøíd si vítìzství vybojovala dìv- tìžích øešili žáci on-line v èasovém úseku 30 
devátých tøíd. Na Bílé škole byli žáci z 9. B (tø. èata ze 7. B (tø. uè. Mgr. H. Fridrichová), pøe- minut soutìžní test s výbìrem správné od-
uè. Mgr. M. Zákravská), žáci z 9. A (tø. uè. hazovanou mezi dívkami 8. a 9. tøíd vyhrály povìdi na patnáct tematicky zamìøených 
Mgr. V. Kopecká) byli potìšit dìti v mateøské dívky z 9. B (tø. uè. Mgr. M. Zákravská). Ve otázek. Nejlepší trojice bude školu repre-
školce. Celý zaèátek adventu patøil také florbalu, který odehráli chlapci 6. - 9. tøíd, zentovat v okresním kole.
pøípravám na vánoèní jarmark. Ty vyvrcho- zvítìzilo družstvo chlapcù z 9. A (tø. uè. Mgr. V závìru mìsíce byly ukonèeny také oba 
lily ve ètvrtek 10. prosince 2015 - bìhem V. Kopecká). Závìr florbalového turnaje pat- projekty Operaèního programu Vzdìlávání 
celého odpoledne se ve škole u jednotlivých øil zápasu žákovských vítìzù proti družstvu pro konkurenceschopnost v rámci výzev è. 
stánkù støídali návštìvníci jarmarku. Každý pedagogù, obì družstva pøedvedla bojovný 56 (Vzdìlávání) a è. 57 (Øemeslo). V lednu 
si mohl vybrat z opravdu velkého množství výkon a vítìzství si odneslo družstvo peda- budou podány monitorovací zprávy. 

gogù. Celé sportovní dopoledne se ode-
hrálo v pøíjemné sportovní náladì, za to pa-
tøí podìkování všem jeho organizátorùm. 

V prosinci probìhly také další akce, sou-
tìže a olympiády. V rámci volby povolání se 
všichni vycházející žáci zúèastnili Veletrhu 
Škola Dìèín 2015 – Cesta ke vzdìlání a pro-
fesi, který probìhl v obchodním centru Pi-
vovar v Dìèínì. Jeho cílem bylo pøedstavit 
vycházejícím žákùm nabídku vzdìlávacích 
programù škol v regionu i mimo region a 
usnadnit jim tak jejich výbìr dalšího studia.

V úterý 8. prosince 2015 se na Evropské 
obchodní akademii v Dìèínì uskuteènil u nádherných výrobkù, které si pøipravili žáci 
pøíležitosti Svìtového dne poèítaèové se svými uèiteli a také s rodièi. Slavnostnì 
gramotnosti 1. roèník Velké poèítaèové sou-vyzdobené prostory, stánky jednotlivých 
tìže urèené žákùm 9. tøíd. Soutìže se tøíd s krásnými výrobky, pøíjemný hudební 
zúèastnilo 23 dvouèlenných týmù ze ètyø doprovod pana Bøíška a pohodová adventní 
základních škol, mezi nimi mìla svá dvì nálada - to byl letošní školní Jarmark. V do-
družstva také naše škola. Soutìžící dvojice bì adventu zbyl èas také na návštìvu dì-
øešily úkoly, které mìly provìøit jejich zna-èínského divadla - 2. a 3. tøídy zhlédly 
losti ve všech oblastech práce s poèítaèem - pøedstavení „Èert a Bára", pøípravka a prv-
vyhledávání na internetu a na facebooku, òáci byli na pøedstavení „Èeské vánoce J. 
práce s obrázky, textovým editorem, tabul-Lady" a 4. a 5. tøídy na dvojjazyèném èesko-
kami i komunikaci e-mailem. Posledním anglickém pøedstavení „Èervená Karkulka". 
úkolem byla tvorba letáku na akci školy, kde Nádherné betlémy mìli možnost vidìt žáci 

Více informací a fotografie z èinnosti byl hodnocen jak obsah, tak jeho grafické 5. C a obou šestých tøíd v dìèínském muzeu. 
školy na www.zsbnpl.czzpracování. Po vyhodnocení všech úkolù se Nejprve si prohlédli výstavu s odborným 

Mgr. M. Šmídovánáš tým - Ferdinand Stodola a Jakub Kout výkladem a pak se zábavnou a hravou for-
(oba 9. B) - umístil na 1. místì. Blahopøeje-mou doplnìnou pracovními listy seznámili s 
me. Ve druhé polovinì prosince probìhlo vánoèními tradicemi i reáliemi. Advent byl 
také školní kolo 42. roèníku Olympiády v zakonèen vánoèním bilancováním na tøíd-

ètvrtek 28. ledna 2016 èeském jazyce. Ta je urèena žákùm 8. a 9. ních besídkách. Dìti na Bílé škole jej zakon-
- ukonèeno 1. pololetí šk. roku 2015/16, tøíd, kteøí nejprve øešili mluvnický test a pak èily spoleèným zpíváním vánoèních písní a 

pøedání výpisu z vysvìdèenímìli za úkol napsat úvahu na téma - Øíká se: koled, pøi kterém je hudebnì doprovázel 
„Nežijeme proto, abychom jedli," ale … Se Mgr. D. Turek.

pátek 29. ledna 2016 všemi úkoly si nejlépe poradili Ferdinand V prùbìhu prosince se také sportovalo. 
- jednodenní pololetní prázdninyStodola (9. B), Lucie Mazáèková (8. A) a Své zástupce mìla naše škola na krajském 

Barbora Kulíková (8. B). První dva budou Halovém pìtiboji všestrannosti v Ústí nad 
7. - 13. bøezna 2016 školu reprezentovat v únoru v okresním Labem, který je poøádán v rámci Sazka 

- jarní prázdniny pro okres Dìèínkole v Dìèínì. V závìru prosince se dvì olympijského víceboje pod patronací Èeské 
družstva 8. tøíd zúèastnila 3. roèníku Olym-olympijské, a. s. Družstvo soutìžilo v pìti 
piády øemesel, kterou poøádá Støední škola disciplínách, nejlepší výsledky dosáhl Jan 
øemesel a služeb Dìèín IV. - Ruská. Soutìžící Vacenovský z 5. C. Po celý mìsíc probíhala 
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z DÌNÍ VE MÌSTÌ...

HISTORICKÉ MÌSTO ROKU. BUDE JÍM BENEŠOV? 
Starosta Filip Ušák: „Vztah k historickému dìdictví mìsta a vnímání památek jako pøíležitosti k rozvoji 
mìsta se stalo jedním z mých osobních témat po nástupu do vedení mìsta v listopadu 2014.” 

Mìsto Benešov nad Plouènicí sní o titu- kých dokumentù v roce 2015 pøipravoval Slavnosti byly ukonèeny záøijovou Mariáns-
lu Historické mìsto roku. Ten každoroènì rovnìž Strategický plán rozvoje mìsta a kou poutí, pøi které se celá Zámecká ulice a 
udìluje Sdružení historických sídel Èech, Komunitní plán - oba tyto dokumenty jsou navazující prostor za kostelem promìnily v 
Moravy a Slezska. Je cenou za nejlepší pøí- úzce provázány se Strategií regenerace, a to historickou ulièku øemesel, zámecký park 
pravu a realizaci Programu regenerace jak personálnì, tak pøedevším obsahovì. byl jedním velkým dìtským svìtem plným 
mìstských památkových rezervací a mìst- Rok 2015 ale znamenal pro naše mìsto her, dìtského divadélka apod. Z dalších akcí 
ských památkových zón. V tomto ohledu pøedevším pìtisetleté výroèí pøíchodu jmenujme Historické trhy májové, Na 
byl v roce 2015 Benešovì nad Plouènicí míšeòského rodu Salhausenù do severních zámku straší, Noc kostelù, letní veèerní 
velmi aktivní, podaøilo se zrestaurovat Èech a s tím souvisejícího vlivu saské prohlídky zámku èi projekt NPÚ, ve kterém 
hned nìkolik památek a uspoøádat øadu architektury v Èechách. Historici se pøou, nìkolik set dìtí ze škol navštívilo bene-
významných akcí. Podání pøihlášky do této nakolik lze užívat termín „Saská renesance“, šovský zámek, který si pro nì pøipravil 
soutìže bylo tedy jen logickým vyústìním nicménì nikdo již se nemùže pøít o tom, že v bohatý program plný divadelních her a 
celoroèního snažení. Mìsto chce soutìžit tomto atypickém støetu pozdní gotiky se tvoøivých dílnièek. Spolupráce státního 
nejen o titul Historické mìsto roku, ale také severskou renesancí se v Benešovì nachází zámku, mìsta a jeho organizací, farnosti a 
se chce pokusit o získání titulu Památka nejucelenìjší památkový komplex v celé mìstských spolkù dosáhla vysoké úrovnì a 
roku v kategorii malá, kam pøihlásilo letos Èeské republice. A v tomto smyslu jsme k právì obrovské množství kulturních a 
zrestaurované sousoší Kalvárie. pìtisetletému výroèí “Saské renesance” pøi- spoleèenských akcí je toho nejlepším dùka-

Do nového roku 2015 jsme vstoupili s stoupili. Národní památkový ústav ve spo- zem. Zahájení Salhausenských slavností 
èerstvì schválenou Strategií regenerace lupráci s odborníky z ústecké univerzity pøi- pøedcházelo pracovní jednání, kterého se 
Mìstské památkové zóny, kterou jedno- pravil výstavu týkající se “Saské renesance” úèastnili zástupci vedení NPÚ, generální 
hlasnì schválilo nové zastupitelstvo mìsta. a mìsto pøi této pøíležitosti uspoøádalo Sal- konzul Èeské republiky Drážïanech, 
Její naplòování má na starosti Skupina re- hausenské slavnosti. V prùbìhu léta se ve regionální politici z obou stran hranice a 
generace mìstské památkové zóny, která mìstì uskuteènila celá øada kulturních a zástupci spolkù, kteøí spoleènì diskutovali 
dostala statut komise rady mìsta a do které spoleèenských akcí, jejichž cílem bylo oživit témata pøeshranièní spolupráce. Z jednání 
se kromì pracovníkù mìsta a odborných památky a zapojit je do života mìsta. Na vyšla celá øada námìtù, které postupnì 
èlenù z NPÚ a Krajského úøadu zaèlenili i obou zámeckých nádvoøích se tak uskuteè- smìøují k realizaci. Spolek nad Plouènicí 
zástupci obou církví pùsobících v Benešovì nila letní pøedstavení shakespearovských napøíklad úspìšnì podal na Èeskonìmecký 
nad Plouènicí (církev katolická a Èesko- her v podání ústeckého Èinoheráku, hra fond budoucnosti projekt s nìmeckým 
bratrská církev evangelická) a spolkù, které Jindøich VI. mìla u nás dokonce venkovní partnerem - mìstem Grunhain - Beierfeld. 
se zabývají historií mìsta. Kromì schválené premiéru, v kostele Narození Panny Marie 
Strategie regenerace se z hlediska strategic- jsme zase uspoøádali koncert W. A. Mozarta. Pokraèování na str. 6...

foto: Bohumil Eichlerfoto: Bohumil Eichler
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z dìní ve mìstì...

RADNICE PØIHLÁSILA MÌSTO DO SOUTÌŽE
Pokraèování ze str. 5... památkách ve mìstì napøíklad prezident pu a ve fázi pøípravy projektu je i nasvícení 
Mìsto pomohlo katolické církvi k získání do- Èeské republiky Miloš Zeman, biskup lito- historické budovy radnice a Dolního zámku. 
tace 500 tisíc korun z krajského programu mìøické diecéze Jan Baxant, generální kon- Smìrem k vìtšímu propojení mìstských 
regenerace památek na restauraci salhau- zul v Drážïanech Jiøí Kudìla, hejtman Ús- památek smìøovaly i úpravy parkování v 
senské kaple a spoleènì hledáme cesty k teckého kraje Oldøich Bubeníèek, vedení horním traktu námìstí. Na novì vyklizeném 
dofinancování v pøíštím roce 2016. Vztahy NPÚ, UJEP a další významní hosté. prostoru námìstí se dnes èasto konají 
všech subjektù jsou velmi provázány a èím Mìsto letos vstoupilo do Sdružení kulturní akce. Cílem benešovské radnice je v 
dál hloubìji se rozvíjejí. Kromì øady historických sídel Èech, Moravy a Slezska a v nadcházejícím roce 2016 pokraèovat v 
poslancù, senátorù a regionálních politikù z rámci schváleného plánu regenerace na rok zapoèaté práci a postupnì promìnit mìsto 
obou stran hranice mìsto a jeho památky v 2015 jsme letos pracovali na 3 památkách. Benešov nad Plouènicí v živé mìsto vážící si 
letošním roce navštívil a jednal s námi o Obnovili jsme nasvícení Mariánského slou- své historie a jejíž dìdictví dokáže prodat. 

Na rok 2016 poèítáme s více než 1% 
mìstských výdajù smìøujícím do programu 
regenerace MPZ, kdy se poèítá s restauro-
váním hned ètyø historických památek, a to 
konkrétnì kostela Narození Panny Marie, 
hrobky Mattauschù, sloupu se sochou Pan-
ny Marie a mìstského domu è. p. 17. Ve 
spolupráci s katolickou církví pracovat na 
restauraci kostela a fary, s NPÚ chceme 
spolupracovat na využití potenciálu dotací 
IROP na Národní kulturní památky. Èeká nás 
zkrátka rok plný práce a já doufám, že i 
radostí nad ožívajícím dìdictvím našeho 
mìsta.

S úctou Filip Ušák,
Starosta mìsta Benešov nad Plouènicí

(Tento text byl použit jako prùvodní text 
k pøihlášce do soutìže o Historické mìsto roku 2015)

Salhausenská kaple / foto: Bohumil EichlerSalhausenská kaple / foto: Bohumil Eichler

SOUSOŠÍ KALVÁRIE VSTOUPILO DO BOJE O TITUL PAMÁTKOU ROKU
Proè právì sousoší Kalvárie?

Kamenné sousoší Krista na køíži, Panny 
Marie, sv. Máøí Magdaleny a sv. Jana Evan-
gelisty nechal  krátce po roce 1690 z piet-
ních dùvodù zhotovit papírník Johann Franz 
Ossendorf. Sousoší se nacházelo na plošinì 
s ohradními zídkami u domu zv. Kunerts 
Hause, který stál u cesty vedoucí k papí-
renskému mlýnu.  Krucifix byl v 19. století 
ponièen a následnì nahrazen novým 
døevìným køížem  s plechovým malovaným 
korpusem Krista. Ve 20. století navíc došlo k 
ponièení hlav Panny Marie a sv. Jana; ty byly 
deponovány na zámku v Benešovì nad 
Plouènicí. Z dùvodu statického rozrušení 
plošiny došlo v roce 2003 k pøesunu celého 
sousoší pøed vstupní bránu k zámku. V tém-
že roce byl na díle proveden restaurátorský 
(kamenné sochy) a konzervaèní (køíž se silu-
etou Krista) zásah. Posledním restaurová-
ním prošel køíž s Kristem v roce 2015, 
pøièemž tento pùvodní byl pøemístìn do 
Salhausenské kaple v kostele Narození Pan-
ny Marie a k sousoší pøed areálem zámku 
byl osazen novì zhotovený køíž s novým 
plechovým korpusem Krista. 

Filip Ušák - starosta mìsta

Sousoší kalvárie / foto: Bohumil EichlerSousoší kalvárie / foto: Bohumil Eichler
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zápis do 1. tøíd

úterý 2. února 
2016 

ZÁPIS DÌTÍ DO 1. ROÈNÍKU 

Na základì ustanovení 
odst. 1 § 46 zákona è. 
561/2004 Sb. (školský 

zákon) 
v aktuálním znìní

stanovuji na

od 10 do 17 h 
v budovì školy „Bílá" - 

Komenského 274, Benešov nad Plouènicí 

základního vzdìlávání 
v Základní škole Benešov nad Plouènicí 

pro školní rok 2016/17.

K zápisu se dostaví zákonní zástupci s dìtmi 
narozenými od 1. záøí 2009 do 31. srpna 
2010 a zákonní zástupci dìtí, kterým byl ve 
školním roce 2015/16 povolen odklad 
povinné školní docházky. K zápisu se mùže 
pøihlásit také dítì, které uvedenou pod-
mínku nesplòuje, ale které dovrší šestý rok 
vìku do konce kalendáøního roku ve škol-
ním roce zahájení povinné školní docházky 
(podmínkou je doporuèující vyjádøení škols-
kého poradenského zaøízení). Pøi zápisu 
pøedloží zákonní zástupci zapisovaného dí-
tìte rodný list dítìte a obèanský prùkaz èi ji-
ný doklad o trvalém pobytu. 

Mgr. Dagmar Tesarèíková, 
øeditelka ZŠ a MŠ Benešov nad Plouènicí

úterý 2. února 
2016 

ZÁPIS DÌTÍ DO 1. ROÈNÍKU 

gymnázium èeská kamenice

DEN OTEVØENÝCH DVEØÍ

21. 1. 2016

www.zs-gymnazium.cz

Gymnázium v Èeské Kamenici poøádá 

,

který se koná dne 

 

od 15.00 – 17.00 h 
v budovì Základní školy TGM a gymnázia 

v ul. Palackého 535. 

Všechny Vás srdeènì zveme.

Pro školní rok 2016/2017 pøijímáme ke stu-
diu žáky ze všech roèníkù druhého stupnì 
ZŠ, tzn. z pátých, šestých, sedmých, osmých 
i devátých tøíd. Rádi Vám odpovíme na Vaše 
dotazy a umožníme prohlídku školy i kdyko-
liv jindy dle Vašich èasových možností. Do-
hodnìte si pøedem termín na tel. è. 412 584 
468, 775 854 832 nebo napište Váš poža-
davek na iva.bouskova@zs-gymnazium.cz, 
rádi vás školou provedeme.

DEN OTEVØENÝCH DVEØÍ

21. 1. 2016

www.zs-gymnazium.cz

OHLÉDNUTÍ ZA ADVENTEM: ÈESKO ZPÍVALO KOLEDY

Letošní roèník Èesko zpívá koledy se ky, které dokreslovaly atmosféru. Mìstský 
uskuteènil ve støedu 9. prosince 2015 v úøad ochotnì zajistil plakáty, pódium, 
Benešovì nad Plouènicí na námìstí u ozvuèení, stánek s obèerstvením a vytištìné 
rozsvíceného vánoèního stromu a Betlému. texty vybraných písní pro zpìváky. Na závìr 
Celkem se akce zúèastnilo 134 lidí. Zpívat se jsme podìkovali Mgr. Èerné za hudbu a 
zaèalo v 18:00 hodin a po odzpívání vy- zpìv a popøáli jí k narozeninám, které mìla v 
braných koled se pøidávalo. Zpívalo se až do den vystoupení. Takže za rok na vidìnou na 
18:45 hodin. Nejprve byli krátce pøivítáni dalším roèníku Èesko zpívá koledy!
všichni pøítomní a pak již zaznìly tony kláves 
Mgr. Zdeòky Èerné. Zpívaly dìti, zpívali dos- Ota Draèka 
pìlí. V nìkterých rukou byly zapálené svíè- organizátor akce

Na prosincovém jednání SOB byl všemi 
hlasy pøítomných schválen rozpoèet na rok 
2016. Souèasnì byly dohodnuty termíny 
jednání v roce 2016 a to: v pátek 19.2., 
15.4., 17.6., 16.9., 11.11. a 16.12. s tím, že v 
pøípadì potøeby bude svoláno jednání mi-
mo uvedené termíny v souladu se znìním 
Stanov SOB. 

Ota Draèka - pøedseda SOB

MAS Labské skály, z. s. podala žádost o 
podporu na MŠMT v záležitosti projektu 
Místního akèního plánu vzdìlávání pro 
správní obvod obce s rozšíøenou pùsobností 
Dìèín, který se bude týkat i ZŠ a MŠ v Be-
nešovì nad Plouènicí. Oèekáváme dohod-
nuté aktivní zapojení nejen ze strany ZŠ a 
MŠ, ale také od CDM, RC Medvídka, ale také 
od dalších organizací z Benešova nad Plouè-
nicí, které pracují s dìtmi do patnácti let vì-
ku (napøíklad hasièi, sportovci, skauti atd.). 
Pøivítáme i zapojení aktivních zákonných 
zástupcù dìtí. Jedná se o zapojení se do Øí-
dícího výboru uvedeného projektu. Zájem-
ci, pøihlaste se co nejdøíve na e-mail:
mas.labske.skaly@email.cz.       Ota Draèka 

- projektový manažer MAS Labské skály

SDRUŽENÍ OBCÍ BENEŠOVSKA 
V ROCE 2016

MAS LABSKÉ SKÁLY A PROJEKT 
MAP ROZVOJE VZDÌLÁVÁNÍ

Dne 17.12.2015 byla vyhlášena první 
výzva k dotaènímu programu „Kotlíková do-
tace“ Ústeckého kraje. Podrobné informace 
k programu je možné získat na webu:
http://www.kr-ustecky.cz/kotlikovedotace

informace
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VÁNOÈNÍ TURNAJ ROZHÝBAL VOLEJBALISTY UŽ PO ŠESTADVACÁTÉ

V sobotu 26. prosince 2015 se v So- 5. Gaži Tomáš, Èech Rudolf, Vrbický 
kolovnì uskuteènil již tradièní volejbalový Marek, Zachová Petra
turnaj smíšených družstev. Letos to bylo již 6. Tomov Stani, Štecher Radek, Berg-
26 let od jeho poèátku. Turnaje se zúèast- manová Nikola, Podhajská Eva
nilo celkem 29 hráèù (16 mužù a 13 žen). 7. Špièka Milan, Štípek Jarda, Hánová 
Turnaj byl po rozlosování do 7 mužstev Denisa, Rakoušová Petra
zahájen v 10 hod. a hrálo se nepøetržitì až 

Výsledky a fotografie za 26 let jsou zalo-do 17 hod. V pøátelském a vánoèním duchu 
ženy v Kronice, kterou vede Alena Matajo-bylo odehráno 21 zápasù na 2 sety a 1035 
vá.servisù. Na závìr bylo provedeno vyhodno-

Podìkování patøí všem hráèùm, organi-cení a ocenìní všech úèastníkù. 
zátorùm i divákùm za dobrý prùbìh turnaje Umístìní mužstev bylo následující: 
a za pohodu, která byla po celý turnaj. 1. Polanský Jan, Frühauf Fanda, Bartáè-
Dìkuji také zastupitelùm mìsta, že tento ková Pavla, Novotná Jarka, Franclová Hana  
turnaj podporují.2. Minaøík Mirek, Polanský Jan ml., Vy-

Závìrem chci popøát všem obèanùm hnálková Blanka, Mansfeldová Monika  
mìsta Benešova n. Pl. hodnì pohody, spl-3. Zach Václav, Štípek Martin, Èech Mi-
nìných pøání a hlavnì pevné zdraví v novém lan, Matajová Zuzana  
roce 2016.4. Vrbický Karel, Machar Tomáš, Mina-

Èech Rudaøíková Šárka,  Štemberková Eva

Dne 12.12.2015 se uskuteènil Vánoèní 
støelecký turnaj ve støelbì ze vzduchovky. 
Turnaj poøádal støelecký kroužek pøi ZŠ v 
Benešovì nad Plouènicí a firma ROCK EM-
PIRE. A právì v sídle této firmy se turnaj za 
velkého zájmu støelcù uskuteènil.

Dìkujeme všem, kteøí se zúèastnili tur-
naje a podali skvìlé výsledky. Ale i tìm, kteøí 
se postarali o technické zajištìní závodu. 
Zvláštì paní Schánìlové a Štípkové a panu 
Chaloupkovi a Šindlerovi.
Turnaje se zúèastnilo 30 závodníkù. Soutì-
žilo se ve tøech kategoriích s tìmito vý-
sledky:

Kategorie dívky a chlapci ve vìku 9-15 let 
1. Matìj Schánìl 361 bodù
2. Oskar Šimon 326 b.
3. Arleta Chaloupková 303 b.
4. Kristýna Kuèerová 284 b.
5. Ondra Fišer 280 b.
6. Lukáš Otta 266 b.
7. Petr Štípek 220 b.
8. Marek Štípek 126 b.

Kategorie ženy od 15 let 
1. Anna Stínilová 406 bodù
2. Ivana Štípková 378 b.
3. Zuzana Kuèerová 358 b.
4. Michala Schánìlová 331 b.
5. Blanka Vyhnálková 307 b.
6. Pavla Ingerová 305 b.
7. Hana Schánìlová 303 b.

Kategorie muži od 15 let 
1. Jiøí Chaloupka 181 bodù
2. Dušan Stínil 178 b.
3. Martin Tojmar 173 b.
4. Jan Schánìl 171 b.
5. Josef Inger 156 b.
6. Martin Fišer 149 b.
7. Jakub Vyhnálek 145 b.
8. Pavel Mališ 143 b.
9. Miloslav Kuèera 140 b.
10. Martin Štípek 138 b.
11. David Šmída 134 b.
12. Marián Hrnèíø 131 b.
13. Jiøí Šindler 119 b.
14. Martin Veselka 107 b.
15. Michal Kuèera 98 b.

Jan Schánìl, Martin Tojmar
                             foto z turnaje 

støelecký turnaj

stolní tenis
První polovinu soutìže jsme ukonèili vítìz-
ným zápasem s SKP Sever Ústí n. L. C 10:8 a 
držíme 10. místo z 12 družstev.
BODY: M. Babièka 4; P. Brabencová 2,5; L. 
Babièka 3; M. Myslivec 0,5
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Z DÌNÍ VE MÌSTÌ...

14. 1 od 9 h

Povodòová prohlídka 
ovesenského potoka

malá zasedací místnost MìÚ

16. 1. od 19 h 

60. narozeniny Jerry Al Karchòáka 
v Clubu Gorilla

koncert kapel: RAY; Tomáš Bouda&Co.; 
Luboš Andršt Bluesband & Dani Robinson; 

Deformace. 
Dress code: Hippie! 

Vstup: 160,- Kè (pouze na místì)

22. 1. od 20 h

2. Zahajovací ples mìsta
Dovolujeme si Vás pozvat na 2. zahajovací 

ples mìsta Benešov nad Plouènicí. 
Veèerem Vás provede èeskolipská kapela 
Diesell. Tìšit se mùžete na kouzelnické 

vystoupení, které pøedvede úøadující mistr 
ÈR v mikromagii. Vstupenky budou 

slosovány o hodnotné ceny. Rezervace 
míst a pøedprodej vstupenek v pokladnì + 

informacích MìÚ, tel. è. 412 589 811

28. 1.

ukonèení 1. pololetí šk. roku 
2015/16, pøedání výpisu z vysvìdèení

29. 1.

jednodenní pololetní prázdniny

29. 1. od 19 h

KINO: GANGSTER KA
vstup 70,-

30.1. od 20 h 

ZIMNÍ PÁRTY 2016 
(to nejlepší na závìr ) 

Club Gorilla
A New Chapter, Maniac, Destroyself 

Vstup: 60,- Kè 

31. 1. od 16 h

KINO: V HLAVÌ
vstup 40,-

2. 2. od 10 do 17 h 

Zápis do 1. tøíd

20. 2. 

Hasièský ples

27. 2. 

Kvìtinový ples

18. 3. 

Ples CDM Medvídek 
+ MSK Benešov nad Pl.

akce ve mìstìvánoèní tenisový turnaj

Letos se v závìru roku konal v dìèínské hale devátý roèník tradièního tenisového turnaje 
èlenù tenisového oddílu pøi MSK. V mužské kategorii se sešlo ve ètyøhrách 10 párù. Vítìzi se 
tento rok stali Martin a Mirek Podolínský, na druhém místì se umístil pár Jakub Zelený a 
Lukáš Pøivøel, a jako tøetí pak byli Karel Betlach a Jan Polanský ml. Dále se hrál turnaj ètyøher 
mix, zde hrálo 6 párù. V této kategorii bylo poøadí na stupních vítìzù následující. Vítìzi tur-
naje se stali Pavla Brabencová a Martin Stach, druhé místo obsadili Kamila a Radek Provaz-
níkovi a na tøetím místì skonèili Ivana a Martin Štípkovi.

Dìkujeme úèastníkùm za pøedvedené sportovní výkony. Dále patøí náš velký dík spon-
zorùm turnaje, firmì GPD (Michalovi Babièkovi) a Lucii Karchòákové.

Pøejeme všem èlenùm tenisového oddílu v roce 2016 mnoho sportovních úspìchù.
Radek Štecher

Dne 14. 12. v 18,08 hod. vyjíždí naše 
jednotka s technikou CAS 25 1+5 a OAVW 
1+1 na TP (èerpání zatopeného sklepa) do 
BN, ul. Krátká. 

Dne 21. 12. v 15,57 hod. vyjíždí naše 
jednotka s technikou CAS 25 1+5 do BN na 
TP - èerpání zatopeného sklepa.

Dne 29. 12. ve 13,42 hod. vyjíždí naše 
jednotka s technikou CAS 25 1+4 a OA 1+1 
spoleènì s HZS Dìèín, na TP únik neznáme 
látky do koryta Bystrá + Plouènice.

Dne 30. 12. v 9,14 hod. byla naše 
jednotka s technikou CAS 25 1+5 vyslána do 
BN, ul. B. Nìmcové na TP - odstranìní 
norných stìn.

Dne 30. 12. ve 23,29 hod. vyjíždí naše 
jednotka s technikou CAS 25 1+5 do BN-
sídlištì na TP pomoc složkám IZS /otevøení 
bytu.

ze zásahù sdh

SDH statistika 2015

V roce 2015 vyjela naše jednotka cel-
kem k 45. mimoøádným událostem. Jak již je 
za poslední léta obvyklé, opìt pøevažovala 
nad požáry technická pomoc (èerpání vody, 
úklid provozních kapalin z vozovky, odstra-
òování spadlých stromù, otevírání bytù, po-
moc složkám IZS, atd... K technické pomoci 
naše jednotka vyjela, celkem ve 29 pøípa-
dech. Dále to byla ve tøech pøípadech do-
pravní nehoda, tøi plané poplachy a deset 
požárù.

Za Sbor dobrovolných hasièù
Benešov nad Plouènicí

František Buchta

MSK Benešov nad Plouènicí Oddíl kopané
Srdeènì Vás zveme do

FOTBALOVÉ ŠKOLKY
Fotbalová školka je urèena pro dìti 

pøedškolního vìku. Pøijïte se podívat 
úterý nebo ètvrtek od 16.30

do tìlocvièny Sokolák.

Fotbal
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FOTOGALERIE - NÁVŠTÌVA PREZIDENTA...

foto: Alena Houškováfoto: Alena Houšková
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